
RADA GMINY GASZOWICE 
2. 

Protokół  Nr 15/2015 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 17 grudnia 2015 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury w Czernicy, przy ul. Wolności 39. W obradach 
uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 15 radnych. 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 15.30 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych 
słowami: „Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym otwieram Sesję  Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 
15 radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz 
zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 listopada 2015 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 
i Młodzieży. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 
8. Omówienie projektu Planu Pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2016. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 
2016; 
b) podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia ze Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce. 
10. Wolne wnioski i informacje. 
11. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
12. Zamknięcie obrad. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad i przystąpiono do jego dalszej realizacji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 listopada 2015 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail 

oraz był  wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady Gminy i radni mieli 
możliwość  zapoznania się  z jego treścią. Protokół  czytali: Marek Masarczyk, Tadeusz 
Korecki, Jerzy Kawulok, Andrzej Cieślok, Krzysztof Lorek, Piotr Górecki, Barbara Watoła, 

Rafał  Zdziebczok, Agnieszka Pytlik, Ilona Sklarek, Ewa Biernacka, Damian Krauze, Szymon 
Korbel. Ponadto protokół  czytał  Pan Wójt. 
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  
uwagi do protokołu. Nikt nie wniósł  uwag, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 

głosowanie. Protokół  przyjęto w głosowaniu: 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 
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— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  został  przyjęty jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 
27 listopada 2015 r. do 17 grudnia 2015 r. następującej treści: 
„1. 1 grudnia uczestniczyłem w Dniu Otwartym w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 
w Szczerbicach; 
2. 2 i 17 grudnia uczestniczyłem w kolejnym roboczym spotkaniu w sprawie drogi Pszczyna-
Racibórz; 
3. 2 grudnia uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia LYSKOR; 
4. 5 grudnia na boisku sportowym w Piecach odbył  się  kolejny barbórkowy turniej w piłce 

nożnej; 
5. w dniu 6 grudnia z inicjatywy Stowarzyszenia Urwis we wszystkich sołectwa gminy 

zagościł  Św. Mikołaj i rozdał  słodkie upominki; 
6. 7 grudnia uczestniczyłem w spotkaniu Samorządowców i Parlamentarzystów z obszaru 

woj. śląskiego w Chorzowie; 
7. w dniach 9 i 10 grudnia uczestniczyłem w Brennej w XI Regionalnym Spotkaniu Liderów 
Odnowy Wsi; 
8. 11 grudnia uczestniczyłem na zaproszenie SP Gaszowice w przedstawieniu 
pt. „Adwentowe porządki", które odbyło się  w OKiS Gaszowice; 
9. 11 grudnia na terenie Ośrodka Kultury w Czernicy odbyła się  wystawa z okazji 25-lecia 

samorządności; 
10. 12 i 13 grudnia odbył  się  na terenie OKiS Gaszowice po raz pierwszy Jarmark 
Bożonarodzeniowy; 
11. 12 grudnia uczestniczyłem w koncercie pamięci Henryka Mikołaja Góreckiego podczas 

którego wystąpił  Chór Bel Canto z Gaszowic; 
12. 14 grudnia w OKiS Gaszowice uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym 

zorganizowanym przez Koła Gospodyń  Wiejskich z Gminy Gaszowice i Jejkowice; 
13. 15 grudnia w Urzędzie Gminy odbyło się  pierwsze spotkanie z przedstawicielami 
Euroregionu oraz czeskiej Gminy Litultowice, która wystąpiła do Euroregionu z prośbą  
znalezienia gminy polskiej i chęci udziału we wspólnych projektach europejskich. 
Wykonane roboty w okresie międzysesyjnym od 26.11.2015 do 17.12.2015: 
1. Zakończono budowę  kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w Gaszowicach przy 

ul. Wiejskiej, 
2. Wymieniono 2 szt. drzwi wewnętrznych w budynku OSP w Łukowie Śl. 

3. Wycinka drzew w rejonie boisk sportowych w Czernicy — w trakcie realizacji. 
4. Remont cząstkowy dróg gminnych. 
Podpisałem: 
1. Sześć  zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015 i lata następne. 

2. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację  zadań  
publicznych w roku 2016 w dziedzinie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej 
i sportu. 
3. Zarządzenie w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego Urzędowi Gminy 

Gaszowice. 
4. Zarządzenie w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Pracy Urzędu Gminy Gaszowice. 

5. Zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny ofert na realizację  zadań  
publicznych w dziedzinie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w roku 2016". 
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W dalszej kolejności Pani Sekretarz przedstawiła informację  o przeprowadzanych 

przetargach podając do wiadomości, że zakończono postępowanie o udzielenie zamówienia 
publicznego dla zadania pn. Opracowanie miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Gaszowice dla sołectw Czernica, Gaszowice, Łuków Śląski, Piece 

i Szczerbie. W dniu 14.12.2015 r. spisano umowę  z wybranym wykonawcą  tj. Pracownią  
Urbanistyczną  w Rybniku Sp. z o. o., kwota brutto 88 560,00 zł, termin realizacji do 

14 miesięcy od podpisania umowy. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  jakieś  uwagi, pytania 

do przedstawionego sprawozdania. Nikt nie zabrał  głosu. 
Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta nie wniesiono uwag. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 14 grudnia 2015 r. o godzinie 14.30 w sali 

narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok. 
2. Podsumowanie pracy Komisji Rewizyjnej za 2015 rok. 
3. Analiza materiałów na sesję. 
Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania w zakresie przedstawionego sprawozdania 

z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

i Młodzieży.  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — 

Jerzy Kawulok, przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 

14 grudnia 2015 r. o godzinie 15.30 w sali narad Urzędu Gminy. 

Tematyką  posiedzenia było: 
1. Omówienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2016. 

2. Plan pracy Komisji na rok 2016. 
3. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty ... za rok 2015. 

4. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 
Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania w zakresie przedstawionego sprawozdania 

z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 

Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 

15 grudnia 2015 r. o godzinie 13.00 w sali narad Urzędu Gminy. 

Tematyką  posiedzenia było: 
Tematyka posiedzenia:  
1. Plan pracy komisji na rok 2016. 
2. Podsumowanie pracy komisji za rok 2015. 
3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie 
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przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Omówienie projektu Planu Pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2016. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni mieli możliwość  zapoznania się  
z projektem Planu Pracy Rady na rok 2016, temat został  przedstawiony podczas posiedzeń  
poszczególnych komisji, do którego nie wniesiono uwag. Plan pracy rady zostanie przyjęty uchwałą  
na kolejnej sesji. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 
2016; 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  uczestniczył  w posiedzeniu Komisji Oświaty, gdzie 
został  szczegółowo omówiony Program przez Przewodniczącego GKRPA - Pana Adama 
Wawocznego. W dalszej kolejności nadmienił, iż  ma wątpliwości co do pkt IV podpunktu 4) 
tego Programu w zakresie prowadzenia Punktu Konsultacyjnego. Podczas posiedzenia 
komisji został  również  przedstawiony preliminarz wydatków ze środków pochodzących z 
tytułu opłat za wydawanie zezwoleń  na sprzedaż  napojów alkoholowych, który zamyka się  
kwotą  130.000,00 złotych, z czego kwota 100.000,00 zł  przeznaczona jest na prowadzenie 
placówek wsparcia dziennego — Świetlic. Ponadto kwota 30.000,00 zł  na Gminną  Komisję  
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Punkt Konsultacyjny, z tego kwota 11.332,00 zł  
zostanie przeznaczona na • wynagrodzenia członków Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, zaś  kwota 15.600,00 zł  na prowadzenie i obsługę  Punktu 
Konsultacyjnego, a pozostała część  to inne wydatki (np. opłaty sądowe, szkolenia członków 
komisji, badania i opinie lekarskie). Podsumowując Przewodniczący Rady stwierdził, że 

środki, które pochodzą  z tytułu opłat za wydane zezwolenia na sprzedaż  napojów 

alkoholowych można by wykorzystać  w bardziej racjonalny sposób i stoi na stanowisku, aby 
prowadzenie Punktu Konsultacyjnego należało do zadań  Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Poinformował, że będzie głosował  przeciw tej uchwale. 

Następnie Sekretarz Gminy przedstawiła informacje na temat funkcjonowania Gminnych 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w ościennych gminach wraz z środkami 

jakie przekazywane są  z budżetu na prowadzone zadania w ramach wykonywanych czynności 

przez komisje. Podsumowując stwierdziła, że w ościennych gminach prowadzone są  również  
Punkty Konsultacyjne, Punkty Informacyjne, a także zatrudniani są  psycholodzy na co 

przekazywane są  znacznie większe środki. 

Radny Tadeusz Korecki poinformował, że konsultuje swoje sprawy z racji wykonywanego 
zawodu z Punktem Konsultacyjnym, i nie należy tego tematu rozpatrywać  tylko w aspekcie 

finansowym, gdyż  na terenie naszej gminy jest wiele osób, rodzin, które borykają  się  
z problemami alkoholowymi, narkomanii, przemocy i bardzo często korzystają  z porad 
Punktu Konsultacyjnego. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są  inne głosy w tej sprawie. Nikt nie zabrał  
głosu więc przystąpiono do odczytania projektu uchwały. 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy 

któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały 
nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie:  
12 — głosów „za", 

1 — głos „przeciw", 
2 — głosy „wstrzymujące się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 
UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.15.84.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 17 grudnia 
2015 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2016 

- stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia ze Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce. 

Projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach Komisji Rady. Po udzieleniu głosu przez 

Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.15.85.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 17 grudnia 

2015 r. w sprawie wystąpienia ze Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

10. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady podał  następujące informacje: 

- kolejna sesja odbędzie się  29.12.2015 r. o godz. 15.00 w sali Ośrodka Kultury i Sportu 

w Gaszowicach podczas której zostanie uchwalony budżet, wieloletnia prognoza finansowa 

oraz plany pracy na rok 2016. 

- w dniu 28.12.2015 r. o godz. 15.00 odbędzie się  wspólne posiedzenie komisji podczas 

którego zostanie przedstawiony i omówiony projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2016 i projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na 

lata następne. Ustalono, iż  radna Ewa Biernacka będzie przewodniczyć  temu posiedzeniu. 

- Harmonogram dyżurów radnych na styczeń  i luty 2016 roku przedstawia się  następująco: 

Styczeń  2016  
4 styczeń  — Krzysztof Lorek 
11 styczeń  — Tadeusz Korecki 
18 styczeń  — Mieczysław Szymik 
25 styczeń  — Andrzej Cieślok 
Luty 2016  
1 luty — Barbara Watoła 
8 luty — Rafał  Zdziebczok 
15 luty — Ilona Sklarek 
22 luty — Józef Szwerna 
29 luty — Agnieszka Pytlik 

Przewodniczący Rady nadmienił  również, że z okazji zbliżających się  Świąt Bożego 
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Narodzenia, do Rady Gminy Gaszowice zostały przekazane kartki z życzeniami świątecznymi 
od: posła na sejm Rzeczypospolitej Polskiej - Krzysztofa Gadowskiego, posła na sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej - Czesława Sobierajskiego i Zarządu Chóru „Bel Canto". 
Radna Barbara Watoła przekazała w imieniu Stowarzyszenia Ruch Wspierania Inicjatyw 
Społecznych Urwis serdeczne podziękowania dla radnych i sołtysów za ofiarowaną  pomoc 
w związku z organizacją  spotkania Dzieci z Mikołajem, poinformowała również, że 
obdarowanych zostało 370 dzieci w poszczególnych sołectwach naszej gminy, a ponadto 
Mikołaj odwiedził  dzieci na oddziale dziecięcym w Szpitalu w Rydułtowach. 

Pan Wójt podziękował  za udział  w Jarmarku Bożonarodzeniowym, który odbył  się  w dniach 
12 i 13 grudnia 2015 r. na terenie Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach. Nadmienił, iż  
było to udane przedsięwzięcie i w przyszłym roku będzie kontynuowane. 

Radna Agnieszka Pytlik podała do wiadomości, że Stowarzyszenie Działań  Lokalnych 
Spichlerz w roku 2015 obchodziło rok 25-lecia Samorządności, z tej okazji przygotowano 
podsumowującą  wystawę  obrazującą  życie Gminy w ostatnich 25 latach. Materiały 
przygotowano na podstawie archiwalnych numerów gazetek lokalnych, a także prywatnych 
wspomnień  i notatek mieszkańców Gminy. Obchody tej rocznicy rozpoczęły się  w Gminie 
biegiem ulicznym pod patronatem Wójta Gminy w czerwcu 2015 roku. 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w Gaszowicach Pan Adam Wawoczny podziękował  za podjęcie uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2016, przede wszystkim 
w imieniu osób, które przychodzą  do Punktu Konsultacyjnego po porady niejednokrotnie 
w trudnych sytuacjach życiowych i rodzinnych. Ponadto przekazał  radnym kartki świąteczne, 
które zostały wykonane przez wychowanków Świetlicy, a także przekazał  życzenia 
świąteczno-noworoczne i zachęcił  do dalszej dobrej współpracy. 

Radna Ilona Skarek poinformowała, że w dniu 9 grudnia 2015 r. nastąpiło podsumowanie 
projektu Wigor Senior 60+ realizowanego na terenie sołectwa Piece pod patronatem Centrum 
Rozwoju Inicjatyw Społecznych w Rybniku, w ramach którego udział  wzięło 80 osób. 
Efektem pracy było założenie w dniu 16 grudnia 2015 r. stowarzyszenia sołectwa Piece pn. 
„Iskra". Następnie radna Agnieszka Pytlik podsumowując dodała, że na terenie sołectwa 

Piece i Czernica od września był  realizowany projekt "Senior z Wigorem, czyli partycypacja 
osób starszych" w ramach rządowego programu na rzecz Aktywności Społecznej Osób 

Starszych. Celem głównym projektu było przygotowanie diagnozy sytuacji i potrzeb osób po 
60 roku życia, aktywizacja ich wokół  lokalnych społeczności poprzez realizację  mikro-

projektów o wartości 3500,00 zł. Na terenie Gminy Gaszowice pracowały dwie grupy spośród 

dziewięciu w całym województwie. W dniu 20 grudnia 2015 r. planowane jest zakończenie 
projektu dla wszystkich 9 grup. Uroczystość  odbędzie się  na terenie naszej Gminy, 
w Czernicy, w której weźmie udział  Pan Wójt Paweł  Bugdol. 

11. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
W ramach tego Punktu Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 1 grudnia 2015 r. do 

Urzędu Gminy wpłynęła pisemna interpelacja radnego Szymona Korbla adresowana do Wójta 
i przekazana do wiadomości Przewodniczącego Rady. W ramach interpelacji skierowano 
pytania dotyczące Zastępcy Wójta powołanego na stanowisko od dnia 1 grudnia 2015 roku. 
Temat ten został  przedstawiony przez Pana Wójta podczas posiedzeń  komisji. Podał  także 

informację, że do wiadomości Przewodniczącego Rady została przekazana odpowiedź  Wójta 
skierowana do radnego Szymona Korbla. Sprawa ta była przedstawiana podczas posiedzeń  
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wszystkich komisji, radny Szymon Korbel nie wniósł  uwag do odpowiedzi na przedmiotową  
interpelacje. 
Innych interpelacji nie zgłoszono. 

12. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy 
Gaszowice. 

Protokołowała: 
/-/Anna Zimny 
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